
 
Protokół nr XIII/2015 

XIII Nadzwyczajnej Sesji kadencji Rady Powiatu w Białogardzie 

w dniu 3 grudnia 2015 r., w godz. 9
00

 – 10
00

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła otworzył posiedzenie Rady Powiatu  

w Białogardzie, po powitaniu radnych, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności, aktualnie  

w Sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego  

17 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

(załącznik nr 1 i 2). Poinformował, że dzisiejszą Sesję zwołał na wniosek Zarządu Powiatu. 

Oświadczył, że zwołanie sesji wynikało z konieczności uchwalenia zmian w budżecie oraz 

zmiany statutu Powiatu Białogardzkiego do którego nadzór Wojewody wniósł zastrzeżenia. 

Dodał również, że projekty uchwał zgłoszone na dzisiejszą Sesję były omawiane na 

posiedzeniach stałych komisji Rady Powiatu.  

 

1. Otwarcie Sesji, w tym: 

 - stwierdzenie quorum. 

         2.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a)     określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych, 

b)    zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, 

c)     zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, 

d)      zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025. 

3. Zamknięcie Sesji. 
 

 

Ad.2 

a) Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał radnych z projektem 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował, że członkowie 

Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu,   
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu,    

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto 

poinformował, że członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu. 

                                      

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przejęła Uchwałę Nr XIII/79/2015 Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 niniejszego 

protokołu. 

 

 

b) Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmiany Statutu Powiatu 

Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 głosy 

pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,    

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto 

poinformował, że członkowie Komisji głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Radny – Jan Połoboczko poinformował, że wczoraj na posiedzeniu Komisji Oświaty i 

Kultury zgłosił wniosek w sprawie zamieszczenia w Statucie Powiatu Białogardzkiego zapisu 

dotyczącego sporządzania przez Starostę Białogardzkiego, raz na kwartał sprawozdania z 

realizacji uchwał.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że wypracowany przez Komisję 

Statutową dokument w art. 47, w zapisach dotyczących zadań komisji stałych zawiera 

następujący zapis cyt.: „sprawowanie kontroli nad wykonaniem uchwał Rady”. Oświadczył, 

że wniosek zgłoszony przez Komisję jest ujęty poprzez powyższy zapis. Starosta oświadczył, 

że w każdej chwili radni na posiedzeniach komisji mogą zwrócić się do Starosty, aby 

sporządził takie sprawozdanie.  

Radny – Jan Połoboczko podtrzymał swój wniosek dodając, że jego zdaniem Starosta ma 

taki obowiązek również wobec mieszkańców powiatu.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła obiecał, że w planie pracy Rady Powiatu 

znajdzie się zapis dotyczący analizy wykonania uchwał. Analiza taka będzie przeprowadzona 

raz na pół roku.  

Radny – Jan Połoboczko wobec deklaracji Przewodniczącego poprosił o przygotowanie na 

najbliższą sesję sprawozdania z realizacji uchwał za rok 2015.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby sprawozdanie za 2015 

roku zostało sporządzone na początku 2016 roku. 

Radny – Jan Połoboczko oświadczył, że część radnych nie ma  dostępu do informacji 

dotyczących realizacji uchwał. Stwierdził, że informacje na ten temat mają przede wszystkim 

członkowie Zarządu.  

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że w omawianym projekcie uchwały brakuje 

uzasadnienia prawnego. Poinformował, że projekt statutu opracowywany był przez Komisję 

Statutową przy współudziale prawnika z kancelarii prawnej obsługującej starostwo.  Obecnie 

okazuje się, że nadzór wojewody zgłasza uchybienia. Radny stwierdził, że dziwi go ta 

sytuacja. Ponadto przypomniał, że cyt.: „ja swego czasu mówiłem tutaj, mówiłem na 

komisjach, żeby radni mogli mieć jakikolwiek dostęp do pomoc tzw. prawnej. Pan Starosta był 

to uprzejmie obśmiać – jak to powiedział, że radny nie jest nikim szczególnym (…) No i 

siedzimy, rozmawiamy, opracowujemy projekt statutu, przyjmujemy statut i się okazuje, że są 

usterki.” 

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że obsługuje Radę Powiatu od roku 2005 i od tego 

czasu miał jedynie trzy postępowania nadzorcze, co zdaniem adwokata jest dużym sukcesem. 

Odnośnie błędu wytkniętego przez nadzór wojewody poinformował, że wspomniany zapis  

funkcjonował  w obrocie prawnym od chwili uchwalenia pierwotnego statutu  i dotychczas 

nigdy, nikt tego nie kwestionował.  

Radny – Andrzej Siwek zwracając się do Starosty oświadczył, że lekceważąc radnych (bez 

względu na opcję polityczną) obraża w ten sposób wyborców.  

Radny – Adam Kołacki poinformował, że radni z Komisji Budżetu i Finansów wnioskowali 

o zmianę w § 19 pkt. 4. Według radnych zapis ten – przewodniczący może zażądać, aby radny 

interpelacje lub zapytanie zgłoszone ustnie na sesji złożył ze względu na przedmiot lub zakres 

interpelacji i zapytania na piśmie – zdaniem radnych ogranicza prawo radnego, które było do 

tej pory szanowane (radny mógł składać ustnie lub na piśmie).  

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących 

– 5 głosów przejęła Uchwałę Nr XIII/80/2015 Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. 
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Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zarządził powtórne głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego z uwagi na trudności 

w liczeniu głosów – niektórzy radni nie brali udziału w głosowaniu. 

 

Radny – Adam Kołacki oświadczył, że nie brał udziału w głosowaniu, ponieważ jego 

zdaniem jest to zły statut.   

 

W chwili obecnej na posiedzenie Sesji przybyła radna Beata Pawlik. W Sesji uczestniczy 17 

radnych.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie (głosami za – 10 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujące – 

4 głosy, 2 radnych nie brało udziału w głosowaniu) przejęła Uchwałę Nr XIII/80/2015 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 niniejszego protokołu. 

 

Radny, a zarazem Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko skierował 

pytanie  do adwokata. Poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu komisji przegłosowano 

wniosek dotyczący włączenia do Statutu Powiatu Białogardzkiego zapisu dotyczącego 

sprawozdania z realizacji uchwał. Zdaniem radnego Zarząd Powiatu powinien się spotkać i 

omówić zgłoszony wniosek. Radny zapytał czy Zarząd się odbył i czy podjęto decyzję w tym 

temacie. 

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że z inicjatywą podjęcia uchwały może 

wystąpić tylko i wyłącznie podmiot, który został określony w § 28 ust. 1 Statutu. Skoro 

komisja wystąpiła z takim wnioskiem nie oznacza to, że ten wniosek musi być procedowany 

na tej sesji.  Musiałby być zmieniony porządek obrad, musiałby paść wniosek o zmianę 

porządku obrad – taki wniosek nie padł więc Przewodniczący Rady  proceduje w sposób 

prawidłowy.  

 

 

c) Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 głosy 

pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,    
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto 

poinformował, że członkowie Komisji głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Radny – Jan Połoboczko jako Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury oświadczył, że 

komisja w większości negatywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały, ponieważ uważa, że 

przyznane środki na placówki oświatowe są niewystarczające. Następnie zgłosił wniosek, aby 

środki przeznaczone na remont pomieszczeń w starostwie przeznaczyć na powiatowe szkoły 

ponadgimnazjalne. Oświadczył, że jego zdaniem remont wspomnianych pomieszczeń na 

strychu z przeznaczeniem na archiwum jest błędem. Następnie  przytoczył zapisy dotyczące 

wymogów archiwum cyt.: „zabrania się lokalizacji na strychu i górnych piętrach. 

Zabezpieczenie lokalu archiwum zakładowego wymagania : ochrona przeciwpożarowa, 

system alarmu przeciwpożarowego, automatyczny system gaszenia ognia lub system ręcznego 

gaszenia, podręczny sprzęt ochrony pożarowej, ogniotrwałe drzwi (…) musi być 

zamontowana klimatyzacja, temperatura właściwa minimum 14 stopni, maksymalna 18, 

wilgotność 30, maksymalne 50.” Radny oświadczył, że za zabezpieczone środki starostwo nie 

jest w stanie przygotować pomieszczenia na archiwum. Dodał, że Starosta powinien się 

skupić na dostosowaniu obecnego pomieszczenia archiwum do wymagań zawartych w 

rozporządzeniach.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Kultury  przypomniał, że w omawianym projekcie uchwały na wniosek 

dyrektorów poszczególnych szkół proponuje się przyznać środki dla placówek w wysokości 

ponad 300.000 zł. Oświadczył, że w tej sytuacji nie widzi potrzeby zwiększania środków na 

ten cel. Odnośnie zarzutów dotyczących stanu  obecnego archiwum starostwa poinformował, 

że dysponuje aktualnymi protokołami z kontroli tych pomieszczeń przez  Państwowe 

Archiwum w Koszalinie. W protokole wskazano zwiększenie liczby pomieszczeń na 

przechowywanie dokumentacji.  

Radny – Jan Połoboczko poprosił Starostę, aby pokazał kosztorys dotyczący dostosowania 

remontowanych pomieszczeń na potrzeby archiwum. Stwierdził, że same drzwi 

przeciwpożarowe kosztują około 4.000 zł. Zdaniem radnego zabezpieczona kwota jest 

niewystarczająca i jest pewny, że w styczniu 2016 roku trzeba będzie poszukać środków na 

dokończenie tej inwestycji.  

Radny, a zarazem członek Zarządu Powiatu – Bogusław Stanczewski oświadczył, że Zarząd 

Powiatu miał świadomość odnośnie konieczności wygospodarowania środków finansowych, 

aby zrealizować nakazy Sanepid dotyczące wykonania remontów w budynkach oświatowych. 

Środki te były gromadzone systematycznie i zostały przeznaczone na najpilniejsze potrzeby.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że każdy wydział starostwa musi 

posiadać pomieszczenia na tzw. archiwa podręczne (na dokumentację bieżącą). 

Poinformował, że w budynku starostwa znajdują się bardzo obszerne, niezagospodarowanie 

piwnice, które docelowo zostaną przeznaczone na archiwum. Według wstępnych kosztorysów 

dostosowanie tych pomieszczeń do wspomnianych wymogów rozporządzenia wyniesie około 

1.000.000 zł. Główne archiwum starostwa znajduje się obecnie w budynku Urzędu Miasta 

Białogard, a podręczne w poszczególnych pomieszczeniach w budynku starostwa.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie wniosek 

zgłoszony przez radnego Jana Połuboczko - aby środki przeznaczone na remont pomieszczeń 

w starostwie przeznaczyć na powiatowe szkoły ponadgimnazjalne.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 6 głosów, przeciw – 10 głosów, wstrzymujący 

– 1 głos negatywnie zaopiniowała zgłoszony wniosek.  
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Radny – Andrzej Siwek zadał pytanie dotyczące zwiększenia środków o 4.245 zł na koszty 

zastępstwa procesowego z tytułu windykacji zaległości z nieruchomości powiatu. W rozdziale 

tym jest również wcześniej kwota 8.000 zł. Radny zapytał z czego wynika zabezpieczenie 

w/w kwot i jak to się ma do umowy zawartej przez starostwo w kancelarią prawną.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wynika to z windykacji kosztów i 

są to koszty zastępstwa procesowego. Następnie poprosił adwokata Romana Witaszka o 

doprecyzowanie odpowiedzi.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że zgodnie z umową o obsługę prawną, a 

szczególnie z tą umową, która zobowiązuje kancelarię do zastępstwa procesowego kancelarii 

należą się wyegzekwowane  koszty zastępstwa procesowego, czyli ściągnięte od dłużnika.  

Oświadczył, że ściągnięcie jest warunkiem zapłaty tej kwoty zgodnie z obowiązującą umową.  

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że chciałby po zakończonej Sesji Rady Powiatu 

zobaczyć remontowane pomieszczenia. Poprosił również o przygotowanie dokumentacji 

dotyczącej przebudowy tych pomieszczeń.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto odczytał zapisy ze strony internetowej 

Archiwum Narodowego w Krakowie dotyczące archiwum podręcznego cyt.: „usytuowanie i 

stan lokalu archiwum zakładowego i składnicy akt – na terenie niezalewowym oraz właściwie 

zagospodarowanym i oświetlonym. W budynku biurowym, najlepiej w północnej lub północno 

– wschodniej części. Na parterze lub piętrze budynku przy uwzględnieniu wytrzymałości 

stropów. Nie zaleca się lokalizowania archiwum w piwnicy z wyjątkiem sytuacji, gdy piwnica 

jest słucha, posiada dobrą wentylację i brak w niej rur wodno – kanalizacyjnych i 

grzewczych. Zabronione jest lokalizowanie na strychu i górnych piętrach  pozbawionych 

izolacji od dachu. Lokal archiwum zakładowego powinien być suchy , prawidłowo oświetlony, 

równomiernie ogrzewany w ciągu roku, ogrzewaniem  centralnym, powinien  posiadać 

sprawną instalacje elektryczną, dobrą wentylację. Pomieszczenia archiwum zakładowego 

powinny stanowić: pokój biurowy, magazyn archiwalny, pomieszczenie spełniające funkcje 

czytelni.”  

 

W chwili obecnej posiedzenie Sesji opuścił radny Adam Kołacki.  

 

Radny – Rajmund Wasiak oświadczył, że część radnych nie posiada informacji dotyczących 

kosztów przeniesienia siedziby starostwa z budynku przy ulicy 1 Maja  do budynku przy 

Placu Wolności. Wówczas podawano radnym pewne określone kwoty. Radny poinformował, 

że później okazało się, że wprowadzany jest kolejny etap remontu budynku.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że budynek w którym obecnie mieści 

się Starostwo został kupiony od Narodowego Banku Polskiego za 800.000 zł. Pomieszczenia 

były modernizowane jednak remont się jeszcze nie zakończył. Kolejnym etapem była 

modernizacja systemów grzewczych, a głównym elementem który pozostał jeszcze to 

zrobienia jest remont dachu (szacowany koszt 2.500.000 zł). Oświadczył, że starostwo 

nieustannie poszukuje źródeł zewnętrznych sfinansowania w/w inwestycji. Dodał, że na 

strychu znajduje się bardzo duża powierzchnia, która również mogła by być 

zagospodarowana jednak wymaga to dużych nakładów finansowych. W tym roku na prace w 

starostwie przeznaczono środki na przeprowadzenie inwestycji – modernizacji systemu 

grzewczego w ramach Mechanizmu Szwajcarskiego. Oświadczył, że należy zaznaczyć, że 

budynek starostwa jest obiektem historycznym, który pozostał w rękach samorządu i służy 

całemu społeczeństwu.  

Radny – Jan Połuboczko zapytał mecenasa cyt.: „wniosek zgłoszony wczoraj na komisji nie 

był dzisiaj głosowany może być rozpatrywany w innym terminie, a wniosek formalny o zdjęcie 

był głosowany. Czy nie można było tego wniosku komisji dzisiaj przegłosować, żeby temat 
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zakończyć”. 

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że to są to dwa różne wnioski. Projekt uchwały to 

co innego, a co innego wniosek formalny dotyczący zmiany porządku obrad (bo do tego się 

sprowadza). 

Radny – Jan Połuboczko oświadczył, że nikt nie chciał zmieniać porządku obrad. 

Przypomniał, że wniosek dotyczył umieszczenia w statucie zapisu dotyczącego sporządzania 

sprawozdania z realizacji uchwał.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że dopisanie  zapisu do statutu łączy się z 

przygotowaniem projektu uchwały.  

Radny – Jan Połuboczko zapytał czy w takim razie wniosek Komisji Oświaty i Kultury 

dotyczący dopisania do statutu powyższego zapisu nie powinien być dzisiaj przegłosowany. 

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że może być dzisiaj przegłosowany tylko 

zgłaszający wniosek muszą wypełnić całą procedurę ze statutu.  Należy przede wszystkim: 

złożyć wniosek o zmianę porządku obrad i złożyć projekt uchwały na piśmie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty i Kultury informował o procedurze związanej z złożonym wnioskiem. Zarząd na 

najbliższym posiedzeniu zapozna się z złożonym wnioskiem i jeśli będzie on spełniał 

wszystkie wymogi zawarte w statucie to będzie podlegał rozpatrzeniu.  W przypadku jeśli 

wniosek będzie niekompletny  wróci do komisji celem uzupełnienia.  

Radny – Rajmund Wasiak stwierdził cyt.: „ ja mam taką prośbę do Pana, żeby na 

najbliższej Sesji, czy na kolejnej przy pomocy Pani Skarbnik uświadomił radnym, którzy nie 

wiedzą, jakie do tej pory środki wydatkowano na ten budynek; czy to z naszych środków, czy z 

zewnętrznych. Ile planujemy jeszcze wydać  - mówimy o remoncie dachu i jak ma się ten 

stosunek do pieniążków, które uzyskaliśmy z Urzędu Miasta Białogard, bo ja w pewnym 

sensie czuję się oszukany. Wtedy kiedy kupowaliśmy ten budynek miały być robione kalkulacje 

ile kosztuje, ile nas będą kosztowały remonty. Ten budynek miał funkcjonować, miał spełniać 

swoje zadanie, a cały czas do niego dokładamy.” 

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 4 głosy przejęła Uchwałę Nr XIII/81/2015 Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2015, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 

niniejszego protokołu. 

 

 

d) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025, co 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 głosy 
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pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,    

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto 

poinformował, że członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnych o uwagi i zapytania 

dotyczące omawianego projektu uchwały. 

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że ma pytanie, ale nie dotyczące omawianego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła przypomniał radnemu, że Rada Powiatu 

obecnie proceduje punkt dotyczący projektu uchwały - zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił wniosek formalny o przejście do 

głosowania nad obecnie omawianym projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zgłoszony wniosek poddał pod 

głosowanie. 

 

Rada Powiaty  Białogardzie (głosami za - 10 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujący – 1 

głos, pozostali radni nie brali udziału w głosowaniu) pozytywnie zaopiniowała zgłoszony 

wniosek. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały - 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujące – 4 

głosy, jedna radna nie brała udziału w głosowaniu przejęła Uchwałę Nr XIII/82/2015 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2015 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła stwierdził, że porządek Sesji został  

wyczerpany i zamknął XIII Nadzwyczajną Sesję  Rady  Powiatu  w  Białogardzie.  

 

Protokołowały: 

Violetta Adamczewska 

Anna Kaleja  
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